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Z á p i s n i c a  č. 15 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Komáranoch, 

konaného dňa 13.2.2025 na Obecnom úrade v Komáranoch 
 

Prítomní : 

Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola uznesení  

6. Informácie starostky obce 

7. Rôzne  

8. Záver  

 

K bodu 1 a 2 
V úvode zasadnutia starostka privítala prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva.  Poslankyňa p. Jakubčinová  vopred ospravedlnila svoju neúčasť na dnešnom 

zasadnutí.  

Starostka následne predložila poslancom na schválenie navrhnutý program 

zasadnutia: 

 

Návrh uznesenia č. 80 
Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

s c h v a ľ u j e program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola uznesení  

6. Informácie starostky obce 

7. Rôzne  

8. Záver  

 
Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Mgr. Stanislav Lipkoš  

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 1 Viera Jakubčinová 

Návrh bol prijatý                                                          
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K bodu 3,4,5 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku pracovníčku OcÚ p. Ščavnickú, za 

overovateľov zápisnice p. Romana Gregusa a Mgr. Stanislava Lipkoša,  do návrhovej komisie 

Ing. Pavla Džuku a Ing. Pavla Fedorčáka PhD. 

Hlavný kontrolór obce informoval poslancov o plnení rozhodnutí z predchádzajúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Návrh uznesenia č. 81 
Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

 

A) s c h v a ľ u j e :  

2. zapisovateľa zápisnice:  Jana Ščavnická 

3. overovateľov zápisnice: Roman Gregus, Mgr. Stanislav Lipkoš  

 4. návrhovú komisiu: Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD. 

B) berie na vedomie  

kontrolu uznesení z prechádzajúceho obecného zastupiteľstva   

 
Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Mgr. Stanislav Lipkoš 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 1 Viera Jakubčinová 

 

Návrh bol prijatý                                                          

  

K bodu 6 

Informácie starostky obce 

 
V úvode tohto bodu starostka informovala poslancov, že cca 30 obcí Vranovského  

okresu súhlasí so vstupom do tzv. Spoločného obecného úradu.  Reálne  finančné náklady 

s tým spojené  pre obce  resp. ušetrené financie aktuálne na základe dostupných informácii 

nemáme. Na najbližšie zasadnutie a rokovanie OZ je možné prizvať tajomníka ZMO VR, ktorý 

je ochotný poskytnúť detailnejšie informácie. K predmetnej záležitosti sa ešte budú konať 

stretnutia a rokovania starostov.  

V tomto bode rokovania ďalej  starostka obce informovala poslancov o tom, že  po 

zrealizovaní prieskumu trhu bola oslovená firma Bellimpex s.r.o., ktorá dodala a nainštalovala 

v obci merače rýchlostí kvôli zvýšeniu bezpečnosti dopravnej situácie.  Spomenula 

zrealizované športové podujatie  - stolnotenisový turnaj a taktiež čo sa týka 

kultúrnospoločenských podujatí, že najbližšie plánuje tradičné „stavanie mája“, ktoré 

pravdepodobne opäť bude spojené s oslavou Dňa matiek. V spolupráci s Maticou slovenskou 

by sa v lete v našej obci mala konať prehliadka folklórnych skupín, ale presný dátum a detaily 

tohto podujatia ešte nie sú  uzatvorené.  
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Ďalej starostka informovala o spracovaní a podaní žiadosti o NFP na zariadenie 

kultúrneho domu (dokúpenie nových stolov ) v rámci výzvy poslancov PSK.   

Prítomných informovala o tom, že  vybavila potrebný vlastnícky vzťah v prospech 

obce k pozemkom vo vlastníctve PSK, na ktorých je zámer vybudovať chodník popri hlavnej 

ceste  v našej obci.  Na stavebný úrad boli podané žiadosti a potrebná dokumentácia k územ-

nému  rozhodnutiu o umiestnení stavby.   Následne bude potrebné pripraviť projektovú do-

kumentáciu k stavebnému povoleniu. Poslancom bola k nahliadnutiu predložená projektová 

dokumentácia k územnému konaniu, diskutovali  o potrebe riešenia zvodu dažďovej vody. 

 

Poslancov starostka informovala (opakovane) o tom, že chce, aby sa realizovala 

rekonštrukcia komunikácie okolo predajne potravín smerom ku gréckokatolíckemu chrámu. 

Tlmočila aj odkaz viacerých občanov, ktorí  sa dožadujú zmeny tohto zanedbaného stavu. 

V tejto súvislosti bola  podaná žiadosť o NFP v rámci výzvy pre exteriérové prvky k ihriskám, 

kde by mohla byť súčasťou aj oprávnenosť nákladov na prístupovú komunikáciu aspoň 

v čiastočnej úhrade.   

 

K bodu 7 

Rôzne 

 

V bode rôzne starostka spomenula, že je ukončený proces osadenia dopravných 

značiek kvôli obmedzeniu rýchlosti a zvýšeniu bezpečnosti chodcov v lokalite od križovatky 

v centre obce po ihrisko a materskú školu. Zámerom obce bolo osadiť v časti spomaľovače, 

avšak tieto boli zo strany Okresného riaditeľstva policajného zboru, Dopravného inšpektorátu 

zamietnuté. Obec zakúpi dopravné značky na vlastné náklady a osadenie zabezpečí Správa 

a údržba ciest, Vranov nad  Topľou.  

Poslanec Mgr. Lipkoš ocenil osadenie meračov rýchlosti, z dôvodu potreby  

upozorňovať vodičov na spomalenie rýchlosti v obci. Zároveň Ing. Fedorčák a Ing. Džuka 

navrhli, osadiť jeden stĺp verejného osvetlenia v časti pri autobusovej zastávke resp. bývalom 

družstve, jednak z dôvodu osvetlenia v nočných hodinách a tiež aby sa merač z tohto smeru 

presunul bližšie na začiatok obce. Diskutovalo sa aj o možnosti osadenia makety policajta. 

 Ing. Fedorčák mal otázku ohľadom výšky rozpočtu podľa projektových dokumentácií 

k rekonštrukcii cesty ku gréckokatolíckemu kostolu a revitalizácie okolia obecného úradu. 

Navrhol dať upgradovať ceny rozpočtu a v rámci prieskumu trhu dať naceniť výkaz výmer 

trom firmám. V  tomto bode diskusia pokračovala v nadväznosti na informácie starostky obce.  

Starostka obce zdôraznila, že doposiaľ v jej volebnom období  sa v podstate každý rok 

realizovali projekty súvisiace s rozvojom obce.  Či už sa jednalo o komunikácie, výstavbu 

športoviska, rekonštrukciu budov, nové osvetlenie v obci a pod. V niektorých investičných 

prípadoch bolo potrebné dofinancovať zámery finančnou  pôžičkou. Napríklad pôžička na 

rekonštrukciu kultúrneho domu bude už v marci tohto roka splatená celá. Preto žiadala 

poslancov, aby v prípade potreby  podporili výstavbu komunikácie a prípadne aj spevnené 

plochy okolia OcÚ aj takouto formou.  

V rámci tohto bodu sa hovorilo aj o potrebe v obci vybudovať zberný dvor. Starostka 

informovala o tom, že pozemok vhodný na tieto účely vlastní a aj súčinnosť pri prevádzke po 
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prípadnej realizácii prisľúbil Ing. Ján Kopčák.  V prípade reálne výzvy sa obec chce zapojiť 

a uchádzať o NFP za týmto účelom. Starostka vymenovala aktuálny výzvy, ktoré však neko-

rešpondujú s potrebami a možnosťami našej obce.  Ing. Fedorčák uviedol, že je potrebné 

mať vopred pripravenú projektovú dokumentáciu, vyriešené majetkové pomery, prí-

padné napojenie na infraštruktúru a následne stavebné povolenie. Prisľúbil súčinnosť 

v tejto veci. 
 

 

K bodu 8 

Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu, sa starostka poďakovala prítomným za účasť 

na dnešnom zasadnutí a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

V Komáranoch, dňa 13.2.2025 
 

 

Zapísal :  Jana Ščavnická                  ........................................ 
 

 

Overi:  Roman Gregus              .......................................... 

 

 

 Mgr. Stanislav Lipkoš   .......................................... 

 

 

Vyvesené dňa:   ....................... 

 

Zvesené dňa: ......................                                                                

 

 

 

 

 

 

 

 


